
Gevaarlijke toestand: fietsen van de Sint -Jan 

Berchmansstraat naar de Botermarkt 

Hier in de gemeenteraad zitten heel wat fietsers. Ook onze burgemeester en meerdere schepenen 

gebruiken hier in de binnenstad regelmatig de fiets. Ze moeten dan zeker  al ondervonden hebben 

dat fietsen van de Sint -Jan Berchmansstraat naar de Botermarkt niet altijd van een leien dakje loopt. 

Wat is het probleem? 

De auto’s die van de Botermarkt links afslaan om de Leuvensestraat in te rijden snijden heel dikwijls 

onbewust de bocht af zodat de fietsers ofwel niet doorkunnen of opzij gedrongen worden tot op de 

stoep (aan juwelier Coolens). 

Ik heb dat probleem al eerder aangekaart. Men heeft toen op het wegdek reflectoren op zonne-

energie geplakt (reflectoren die overdag via het zonlicht opgeladen werden). Het was een kleine 

fysieke hindernis (aanduiding) en ’s avonds werd het een verlichte strook op het wegdek.  Diezelfde 

reflectoren worden nog steeds in Scherpenheuvel gebruikt als je van de Diestersteenweg de 

omleiding volgt i.p.v. door het centrum te rijden. 

Op de Botermarkt hebben die reflectoren  een tijdje effect gehad maar ze  zijn ondertussen allemaal 

verdwenen behalve nog één exemplaar. Een echte oplossing is het nooit echt geweest maar het was 

een verbetering. Er is mij toen beloofd dat men een betere oplossing zou uitkienen en daarom mijn 

interpellatie want die oplossing is er nog altijd niet. 

Het is de echt moeite als het en beetje druk is op Botermarkt om eens een half uurtje aan het 

kruispunt Botermarkt – Sint-Jan Berchmansstraat te observeren hoe fietsers er hun “plan “ 

proberen te trekken. 

• Ofwel stap je van je fiets af ,steekt over en je gaat een stuk te voet over de brede stoep aan 

juwelier Coolens en dan stap je terug op je fiets als er op de rijweg van de Botermarkt ruimte 

vrij is 

• Ofwel  fiets je gewoon recht door de brede stoep op en fiets je terug de stoep af juist voor de 

geparkeerde auto’s 

• Ofwel fiets je rechtdoor de stoep op en je blijft op die stoep fietsen tot aan Het Kruidvat.  

Het is deze methode die veel gebruikt wordt door oudere fietsers maar ook regelmatig door 

de jeugd. Dat wordt natuurlijk onveilig als er zich voetgangers op die stoep bevinden.  

Ik denk dat er een mogelijkheid moet zijn om die situatie een stuk veiliger te maken. 

Hoe kan het veiliger? 

• De automobilist zo veel mogelijk rechts laten houden ook als hij de Leuvense straat inslaat 

(markering op het wegdek). 

• De fietsers een “geleiding” geven om over de brede stoep aan juwelier Coolens te fietsen en 

hem of haar  zo vóór de geparkeerde auto’s terug op de rijweg van de  Botermarkt  te 

brengen. 



Ik wil heel graag ter plaatse met verkeersspecialisten met mijn fiets die mogelijkheid even 

demonstreren  en uittesten (heb ik al meerdere keren moeten doen !!!) 

Ik hoop op een positief antwoord. 

 

 


